
MEMO 

Aan Raad 

Van Jan Veenstra (raadsgriffier) ~~ _ _ _ 
Datum 24 april 2019 

Betreft Brief buurtpanel 1276 over 

terugkeer hondenuitlaatstroken 

Bijgaande brief van buurtpanel 1276 stond op de lijst van ingekomen stukken, in rubriek C (laten afhandelen 

door het college), voor de raad van 21 maart jl.. Op voorstel van de heer Van der Pas (PvdA) werd besloten de 

brief to behandelen in de commissie, met het verzoek aan het college voor de commissiebehandeling ook een 

notitie ter zake aan de commissie to overleggen. 

De brief is behandeld in de vergadering van de commissie Fysiek Domein van 17 april jl.. Bij de behandeling is 

ingesproken door de heer Van Haaften van het buurtpanel. 

Bij de behandeling zegde wethouder Verbeek namens het college toe, dat een inventarisatie zal plaatsvinden 

van de kosten voor het plaatsen en legen van extra prullenbakken ter beperking van de overlast van 

hondenuitwerpselen, en nagegaan zal worden of daarmee de overlast verminderd kan worden. 

Met inachtneming van deze toezegging besloot de commissie aan het slot van de behandeling u to adviseren, 

via plaatsing van de brief in rubriek C, to besluiten de brief door het college to laten afhandelen. 
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BUURTPANEL 1276 

Aan de Gemeenteraad van Huizen 

Huizen, 15 maart 2019 

Geachte dames en heren, 

Betreft: hondenpoep 

Ons Buurtpanel heeft per brief dd. 28.06.2018 aan het College van B&W het verzoek gedaan om de 

honden-uitlaatstroken weer in ere to herstellen. Vanaf het moment dat die stroken zijn weggehaald 

is to merken dat het aantal hondenpoepen flink toeneemt in de grasvelden waar kinderen zouden 

moeten kunnen spelen. Blijkbaar is het ontbreken van de stroken voor (een deel van) de 

hondenbezitters een handicap bij het bepalen waar de hond zijn behoefte mag doen en bij het 

meenemen van zakjes waar de hondenpoep in kan worden meegenomen. 

Het weghalen van de uitlaatstroken was destijds een bezuinigingsmaatregel. En dus een besluit van 

de Gemeenteraad. Dat kan het College niet zomaar terzijde schuiven. Wij hebben dan ook begrip 

voor het ontvangen antwoord dat we voor het terugdraaien van die bezuinigingsmaatregel bij de 

Gemeenteraad moeten zijn. 

En natuurlijk begrijpen wij dat er aan gemeentelijke budgetten grenzen zitten. Kennelijk waren er op 

dat moment Been bruikbare alternatieven waarmee de gewenste bezuiniging kon worden bereikt. 

Maar wij doen een beroep op u: zonder twijfel kent u alien, net als iedereen, het gevoel van 

ergernis als hij of zij per ongeluk in een hondenpoep trapt. Vaak mag je dan nog van geluk spreken 

dat je niet uitglijdt en midden in die poep ten val komt. Die hondenuitlaatstroken waren er dus niet 

voor niets. En zij werkten bovendien bijzonder goed. Daarom vragen wij u: vind ruimte in de 

begroting van Huizen om de hondenuitlaatsroken terug to laten keren. Voorzie ze van prullenbakken 

waar de zakjes met hondenpoep in kunnen worden gedaan en maak van Huizen weer een poepvrije 

gemeente waar de grasvelden door kinderen gebruikt kunnen worden om to spelen. Veel wijk- en 

dorpsgenoten zullen u dankbaar zijn. 

Namens het Buurtpanel 1276 

C.J. van Haaften, voorzitter 

p/a Buurthuis Meentamorfose ~ Landweg 5 ~ 1276 AS Huizen 

email info@1276.n1 


